



NORGES JEGER- OG FISKERFORBUND

## Referat fra styremøte

---

**Dato:** 24. august  
**Sted:** Microsoft Teams  
**Kl:** 17.30 – 20.00

Tilstede: Sivert Helland, Tove Hundseth, Randulf Tverfjell, Oddbjørn Opstad, Monica Malmedal, Turid Sættem Eggen.

Fra administrasjonen møtte: Åsa Fredly

Forfall: Geir Leslie Bjørkelund, Ole Henning Johansen, Olav Helland, Reidar Strand

## Sakliste

---

Kun orienteringssaker oppe

- Medlemsutvikling - ok
- Økonomi – bruk midler på rifleinstruktør
- Sommervikar Olav Greivstad - prosjekt og erfaringer - ok
- Koronasituasjonen - ok
- status kurs og aktiviteter
  - oppfølging av mediekurs Hans Martin og Leslie.
  - Kvinneutvalget skal ut og treffe lokalforeninger.
  - Vi må få gjennomført familiedag med hjortebrøling
  - Salg av kort på Or kommunevald. Alle kort solgt.
- status utvalg
  - Fiskeutvalget: Deltok på fiskeskole Molde jff. Oppfølging av fiskevald – møte med grunneierne. Møte i Rauma med Vidar Skiri – Norske Lakseelver. God kontakt i fiskeutvalget

Ang. fiskevald. Utvalget har et mål om å bli mer konkret. Råg Schei – Skeishølen er aktuelt strekke akkurat nå til ca kr 100 000,- i leie i året. Dagens inntekter på sesongkort uten døgnkort dekker utgiftene. Det er et ønske om å få til et samarbeid med folkehøgskolen. Linda Humberseth er også deltagende i dette arbeidet.

- Kvinneutvalget: Litt vanskelig å få til noe i sommer. Ønske om å gjennomføre introjakt på Frei i november. De skal gjennomføre sosial rypejakthelg sammen med Fræna jff. Valldal jff inviterer også til introjakt 22. sept.. Kvinnekonferansen er utsatt til 2021. De følger opp og knytter kontakt med lokalforeningene.
- status profileringstøy – klær kommet. Merking følges opp. Må avklares hvilken logo (ny eller gammel) som skal brukes.
- Jubileumsår i NJFF – Utebursdag - ok
- Prosjekt kartlegging av sjøørretbekker - ok
- Familiens år – oppfølging - ok
- Høring forslag til nye forskrifter for fiske etter anadrome laksefisk i sjø og vassdrag – ok



NORGES JEGER- OG FISKERFORBUND

- Evt.
  - Kastekurs 2- hånds?
  - Prissetting av kort i behandla elver?
  - Flytte neste styremøte til 28. september?

Ref. Åsa Fredly